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Skolebestyrelsesmøde Hvidebækskolen 

 

 

Mødedato: 29. feb. 2024 

Klokken 17.30 – 19.30 

MEDLEMMER: Janne Nielsen, Christian Bechsgaard, Ditte Andersen, Vicki Wolff-Sørensen, Lisa, 

Mille Thygesen, Michele Smith 

MEDARB.REP.: Bernadette Jedig, Michael Rasmussen 

SKOLELEDELSEN: Jimmy Sørensen, Line Mie Hjorth Christensen, Anette Aggergaard 

ELEVREPRÆSENTANTER: Formand:-      Næstformand: - 

FRAVÆRENDE: Janne, Michelle, Vicki, elevråd 

17.30-17.45 Elevråd - Orientering og debat om elevrådets punkter: 

● Punkter fra elevrådet 

17.50–17.50 Beslutningspunkter 

 

17.45-18.45 Orienteringspunkter 

● Skolebestyrelsesvalg 2024 

Ditte, Mille og Christian (formand) genopstiller. Christian skriver til de fraværende 

repræsentanter. Christian drøfter valgprocedure med Henriette (skolesekretær). 

Skolebestyrelsen vil arbejde på at få lavet reklame for bestyrelsesarbejdet. 

● Nyt vedr. flytning af Kathøj Skole til Hvidebækskolen 

Skolebestyrelsen fik fremvist skitser for det kommende byggeri. Arbejdsgruppen har 

mødtes flere gange med forvaltningen og der har været afholdt styregrupper i 

fællesskab med Kathøj.  

Arbejdsgruppen har fundet nogle gode og holdbare løsningsforslag, hvor der både 

tages højde for lilleskolens og sfo´ens behov (som skal flyttes til hovedbygningen), 

administrationen (som skal rykkes på dæk over gymnastiksalen), personalerummet 

som skal rykkes og etablering af ny multihal i stedet for gymnastiksalen. 

Projektet er fortsat 20-30 % over budget, men er det der vil blive fremlagt på 

kommende styregruppemøde Der er på de nyeste skitser ikke noget der kan tages fra, 

da alle rum og faciliteter dækker behov og lovgivning.  

Arbejdsgruppen er meget tilfredse med den løsning, som de er kommet frem til. 
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Skolebestyrelsen ønsker at lave et bekymringsbrev i forhold til Kathøj projektet med 

fokus på økonomien og det, at skolen ikke er fremtidssikret i forhold til evt. elevtilgang 

– både i almenskolen og i inklusionscenteret. 

Næste styregruppe falder d.21.marts 2024. 

● APV 

Ledelsen fremlagde indsatsområderne, som er blevet fastsat efter møde mellem 

ledelsen, AMR og serviceleder - på baggrund af seneste APV.  

• Kateder ønskes større og gerne med hævesænke funktion  

• Værksted/opbevaring - mulig container løsning  

• Fokus på udsugning i madkundsskab, lydisolering i madkundsskab, indeklima på 

B-gangen, C gangen samt på forberedelsesgangen og øvrige lokaler på kvisten.  

• Beredskabsplan – PLOV og alarmeringssystem   

 

➢ Skolebestyrelsen ønsker at få indsigt i den indeklimarapport der er udarbejdet for       

Hvidebækskolen. 

● Status på tilsyn 

Skolen er ikke på bekymringslisten og der ses pt en progression på flere parametre. 

Ledelsen orienterede om kommende møde med CUK, som skal være med til at 

understøtte de kommende indsatser omkring data og praksisorienteret undervisning.  

Der vil også fortsat være fokus på fraværsindsatsen og trivslen på skolen – særligt 

udskolingen. Ledelsen fremlagde kort Info fra ungeprofilen, som viser bekymrende 

tendenser på særligt syvende årgang. 

Skolebestyrelsen vil arbejde på at få fortalt den gode historie om den gode udvikling 

der ses, så det er det der får lov at fylde i historien om Hvidebækskolen. 

● Økonomi 2024 

D. 31.12.2023 havde skolen 1,9 mio. i mindre forbrug. Alle midler indstilles af 

direktionen til overførsel, da de er en del af handleplanen omkring skoleudviklingen på 

Hvidebækskolen – herunder pædagogisk ressource, renovering af faglokaler, 

vedligehold og renovering i forbindelse med kommende byggeri, skolemøbler og 

læringsmiljøer. 

Skolen har til skoleåret 2024-2025 fået tildelt to-lærermidler, samt fritidspuljemidler – 

samlet ca.720.000 kr. 
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18.45-19.20 Debatpunkter 

● Skolebestyrelsens dagsorden 

Dagsordenen laves ud fra årshjul. Bestyrelsens opgaver er at lave principper og fører 

tilsyn. 

Drøftelse af hvad skolebestyrelsen egentlig gerne vil bruge tid på. Er der projekter eller 

arrangementer, som skolebestyrelsen vil kunne stå for. Skolebestyrelsen går i 

tænkeboks til næste gang. 

19.20-19.30 Eventuelt og kort orientering fra 

● Storteam v/Michael H Rasmussen:  

Der er blevet arbejdet med forandringer. ”hvad vil vi gerne fastholde/fortsætte med, hvad 

vil vi gerne ændre på, hvad vil vi gerne begynde med og hvad vil vi gerne stoppe med”. 

● Elevråd:  

● SFO:  
 
Sfo´en er pt ramt af sygefravær. Der er slået pædagogstilling op til sfo´en. 

● Inklusionscenter: 

 

Der er fortsat stigende elevtal. Aktuelt 37 elever indskrevet og flere på vej. 

 

● Ledelsen:  
 

Skolen har modtaget 3 opsigelser inden for de seneste to måneder. Der er ansat ny lærer 

til almen – primært til de praktisk musiske fag. 

Derudover går en af udskolingens lærer på orlov til april og 6 uger frem. 

En af skolens lærere kommer retur fra barsel. 

Der slås stillinger op hurtigst muligt. 

● Skolebestyrelsen: -  

Alle ordinære møder er fra kl.17.30-19.30 

Mødedatoer: 11.04.23– 16.05.24 –  20.06.24 

  


